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ZAPISNIK 

sa 12. sjednice Odbora za  zdravstvo, rad i socijalno staranje Skupštine 

Crne Gore, održane 3. jula 2013.godine 

 Sjednica je počela sa radom u 11 sati. 
 
 Sjednicu je otvorio i istom predsjedavao poslanik Zoran Jelić, predsjednik 
Odbora. 
 
            U svojstvu predstavnika predlagača Predloga zakona, sjednici je prisustvovala 
Gorica Savović, pomoćnica ministra zdravlja 
 
           Sjednici Odbora nijesu prisustvovali poslanici: dr Radovan Asanović, dr Novica 
Stanić i dr Izet Bralić, članovi Odbora. 
 
          Rad sjednice pratili su akreditovani novinari. 
 
 Za sjednicu je predložen sljedeći: 
 

DNEVNI RED: 

1. RAZMATRANJE (2) AMANDMANA NA PREDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I 
DOPUNAMA ZAKONA O SPRJEČAVANJU ZLOUPOTREBE DROGA i 

2. RAZMATRANJE INICIJATIVE POSLANIKA JANKA VUČINIĆA ZA 
ODRŽAVANJEM KONSULTATIVNOG SASLUŠANJA O JAVNIM NABAVKAMA 
U SEKTORU ZDRAVSTVA. 

 

AD-1 

Odbor za zdravstvo, rad i socijalno staranje Skupštine Crne Gore, na sjednici održanoj 
3. jula 2013.g. na osnovu člana 148 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, na 
inicijativu predsjednika Odbora Zorana Jelića, je podnio (dva) amandmana na 
PREDLOG ZAKONA O IZMJENAMA I DOPUNAMA ZAKONA O SPRJEČAVANJU 
ZLOUPOTREBE DROGA, i to: 

Amandman I 

             U članu 12 Predloga zakona poslije stava 2 dodaje se novi stav 3: 

          „Potvrda o neophodnosti posjedovanja lijeka iz stava 2 ovog člana, ne 

može biti starija od 90 dana. 

          Stav 3 postaje stav 4.  

Obrazloženje: 
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Ne mijenjajući cilj norme, izvršenim izmjenama norma je uređena u pravno–

tehničkom smislu.  

Amandman II 

           Poslije člana 12 dodaje se novi član koji glasi: 

          „Član 12 a 

           Poslije člana 45 dodaje se novi član glasi: 

           Član 45 a 

             Zabranjeno je izlagati drugog djelovanju droge, osim u slučaju 

propisanog liječenja.” 

Obrazloženje: 

Ne mijenjajući cilj norme, izvršenim izmjenama norma je uređena u skladu sa 

konceptom zakona, odnosno definicijom droge iz člana 2 važećeg zakona. 

 

U raspravi su učestvovali: poslanici Neven Gošović i Zoran Jelić, članovi Odbora i 

Gorica Savović, pomoćnica ministra zdravlja.  

Ovlašćeni predstavnik predlagača Predloga zakona, prihvatio je amandmane Odbora i 

oni su postali sastavni dio teksta Predloga zakona. 

U raspravi, na sjednici Odbora, čula su se i mišljenja da treba podnijeti još jedan 

amandman na član 16 Predloga zakona, kojim se mijenja član 52 važećeg zakona. 

Poslanik Neven Gošović se obavezao da formuliše ovaj amandman i da ga dostavi 

Odboru kako bi se Odbor o tom amandmanu izjasnio. Ovlašćeni predstavnik predlagača 

je podržao ovaj predlog.  

Za izvjestioca Odbora, određen je poslanik Andrija Popović, član Odbora. 

AD-2 

Poslanik Janko Vučinić, član Odbora, podnio je Inicijativu  za održavanjem 
konsultativnog saslušanja o javnim nabavkama u sektoru zdravstva. On je istakao da su 
javne nabavke u sektoru zdravstva obilježili brojni problemi.Slučaj nabavke insulina kao i 
nabavke drugih ljekova i medicinskog materijala tokom prošle godine, koje su praćene 
nepoštovanjem zakonskih rokova za žalbeni postupak, poništavanjem tendera, te 
višemjesečnom procedurom koja je prouzrokovala nestašicu ljekova, obaranje odluka 
Državne komisije za kontrolu postupka javnih nabavki, ukazali su na potrebu preciznijeg 
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zakonskog uređenja kao i boljeg funkcionisanja u sistemu javnih nabavki.O značaju 
ovog pitanja govori činjenica da se u oblasti javnih nabavki u zdravstvu troši blizu 50 
miliona eura kao i da su krajnji korisnici nabavke ove robe, pacijenti.Poslanik Vučinić je 
istakao da su oni dužni kao Skupština, kao poslanici, kao društvo i Država u cjelini, da 
obezbijede minimum uslova za liječenje pacijenata tokom cijele godine. Rekao je da 
konsultativno saslušanje, u prvom redu ministra zdravlja Miodraga Radunovića, 
direktora Fonda zdravstva Kenana Hrapovića i direktora Kliničkog centra Milana Mijovića 
bi dalo odgovor na uzorke problema. Obavezni su prema građanima da spriječe da ljudi 
u stanju ove potrebe budu žrtve Zakona, nesposobnosti, birokratije i korupcije. Potrebno 
je spriječiti da se nestašice lijekova ponove u 2014 godini. 
Skupština Crne Gore, rekao je, mora doprijeniti razrješenju aktuelne krize javnih nabavki 
u sektoru zdravstva (lijekova, medicinskih sredstava i opreme ). Zajedničkim radom i 
djelovanjem Odbora za ekonomiju, finansije i budžet i Odbora za zdravstvo, rad i 
socijalno staranje (kao matičnih odbora za javne nabavke i zdravstvenu zaštitu) moraju 
se naći valjana rješenja za prevazilazenje problema u ovoj oblasti. 
Predložio je da se na zajedničkoj sjednici ova dva odbora obavi konsultativo saslušanje. 
Ukoliko Odbor za ekonomiju, finansije i budžet ne bude saglasan sa ovom inicijativom, 
traži da to obavi Odbor za zdravstvo, rad i socijalno staranje. 
  

Poslanik, Andrija Popović, član Odbora, kazao je da će Liberalna partija podržati 
inicijativu za održavanje konsultativnog saslušanja. Naglasio je, da smo svi svjedoci da 
su se u ovom sektoru pojavile određene sumnje i da konstantno dolazi do nestašice 
ljekova. Među dobavljačima na konkursu, rekao je, pobjeđuju sumljivi, jer se uglavnom 
pojavljuju jedni te isti. Saslušanje bi pomoglo da se otklone sve sumnje.  
 

Pošto je završena rasprava, i kako se niko više nije javljao za riječ, predsjednik Odbora 
Zoran Jelić, stavio je Inicijativu poslanika Janka Vučinića na glasanje.  
 
Inicijativa poslanika Janka Vučinića nije dobila potrebnu većinu na Odboru za zdravstvo, 
rad i socijalno staranje (glasalo: za: 3 i protiv: 4).  
 
Pošto je iscrpljen dnevni red sjednica je završena u 12 sati. 
 

 

 

Sekretar Odbora                                                                             Predsjednik Odbora 
Momo Joksimović                                                                                Zoran Jelić 
 

 


